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PROTOKÓŁ NR 4/24

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

Wspólne  posiedzenie  Komisji  odbyło  się  24  września  2024  roku  w Urzędzie  Gminy  Narew.

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8.00 z następującym porządkiem obrad

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na V sesję.
2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do Rady-wypracowanie odpowiedzi.
3. Omówienie planów związanych z Muzeum Wsi w Narwi.
4. Sprawy różne.

Komisje obecne na posiedzeniu:
1. Komisja Budżetu i Finansów.
2. Komisja Rozwoju Gminy.
3. Komisja Rewizyjna.
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu.
Na stan ustawowy 15 radnych obecnych było 12.

Ad. 1. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na V sesję.
1. W  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi

Hajnowskiemu.
Zastępca  głównego  księgowego  Elwira  Simończuk  omówiła  projekt  uchwały.  Dotacja  dotyczy

naprawy  dróg  powiatowych  na  terenie  Powiatu  Hajnowskiego  zniszczonych  w  wyniku  działań
związanych z ochroną granicy dotyczącą:

Drogi nr 1602B Gradoczno-Doratynka
Drogi nr 1631B-Waniewo od drogi powiatowej Narew-Planty
Drogi nr 1630B Ogrodniki

Całkowita  wartość  zadania  inwestycyjnego  wynosi  1 767 652,21  zł,  a  zadeklarowany  wkład  własny
Gminy Narew (2,5%) wynosi 39 191,30 zł
Radni nie mieli uwag i jednogłośnie zaopiniowali projekt pozytywnie. 

2. W sprawie  ustalenia  wysokości  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży  służbowych  radnym
Gminy Narew.

Sekretarz  Joanna  Majewska  przedstawiła  informacje  dotyczące  projektu  uchwały  oraz  zmiany
wysokości  diet.  Według  projektu  wzrost  diet  dotyczy  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  oraz
przewodniczących komisji stałych.  Radny Michał Szelengowicz w imieniu sołtysów podjął temat zmiany
w ich dietach, odnośnie wypłacania w miesiącach, w których nie ma sesji. Radna Walentyna Timofiejuk
zaproponowała zwiększenie diet o 50 zł. Komisja zadecydowała o wycofaniu wniosku z porządku obrad i
ponowne rozpatrzenie na kolejnym posiedzeniu komisji.
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3. W  sprawie  określenia  inkasentów  oraz  stawek  procentowego  wynagrodzenia  za  inkaso
zobowiązań pieniężnych od mieszkańców wsi.

Inspektor Magdalena Snarska przedstawiła projekt uchwały i odpowiedziała na pytania radnych. Z
powodu zmiany sołtysów podczas niedawno przeprowadzonych wyborów niezbędne jest podjęcie nowej
uchwały w sprawie określenia inkasentów. Radni będący również sołtysami, tj. Anna Kryszeń, Natalia
Kalinowska oraz Michał Szelengowicz zostali wyłączeni z opiniowania tej uchwały oraz z głosowania
podczas sesji. Pozostali radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały i nie mieli uwag.

4. W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew.
Inspektor Irena Smoktunowicz omówiła informacje odnośnie działki w Trześciance przeznaczonej na

sprzedaż oraz odpowiedziała na pytania radnych. Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie.

5. W sprawie  wyrażenia  zgody na nieodpłatne nabycie  przez  Gminę  Narew nieruchomości
niezabudowanej.

Inspektor  Irena  Smoktunowicz  przedstawiła  radnym  informacje  o  działce  będącej  przedmiotem
nieodpłatnego nabycia przez Gminę Narew. Radni nie mieli uwag oraz pozytywnie zaopiniowali projekt
uchwały. 

6. W sprawie zamiany nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew, położonej w obrębie
wsi Lachy.

Inspektor  Irena  Smoktunowicz  omówiła  zamianę  działek  w  Lachach.  Przejęta  działka  będzie
użytkowana jako droga. Na wniosek Wójta projekt uchwały zostanie wycofany z porządku obrad w celu
dokładniejszej analizy stanu rzeczywistego obu nieruchomości. 

7. W sprawie zmian w budżecie gminy Narew na 2024 rok.
Zastępca  głównego księgowego Elwira  Simończuk  omówiła  dokładnie  projekt  zmian  w budżecie

gminy. Radni nie mieli uwag. Projekt zaopiniowano pozytywnie.
8. W sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Narew na lata 2024-2027

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2035.
Po przedstawieniu  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  przez  zastępcę  głównego księgowego  radni

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

Ad.2  Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do Rady-wypracowanie odpowiedzi.
1. Pismo mieszkańców Narwi ws. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.
 Inspektor Joanna Góralewska przedstawiła informacje dotyczące tej sprawy. W najbliższych latach

będzie opracowywany plan ogólny, według ustawy powinien być uchwalony do końca 2025 roku. Z tego
wynika, że podejmowanie uchwały w rzeczonej sprawie przed opracowaniem tego planu jest bezzasadne.

2. Pismo sołtys wsi Puchły.
Pismo jest wyjaśnieniem do poprzedniego pisma, opisuje konkretne drogi wymagające napraw. Drogi

będą naprawiane w miarę możliwości przez Gospodarkę Komunalną.
3. Pismo Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Narwi. 
Radni zapoznali  się z pismem, w którym zostały przedstawione podstawy prawne, o które prosili

Radni na poprzedniej komisji.
4. Pismo przewodniczącego Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.
Sekretarz Joanna Majewska przedstawiła informacje o danym stowarzyszeniu oraz wyliczyła składkę

członkowską na 2024 rok.  Komisja  nie  widziała  zasadności  dołączania  do stowarzyszenia  w obecnej
chwili.
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5. Pismo WaterKEY odnośnie cen wody. 
Radni  zapoznali  się  z  pismem,  które  ma  charakter  zachęcający  do  korzystania  z  usług  firmy

WaterKEY.
6. Pismo Rady Gminy Kłodzko ws. pomocy powodzianom. 
Wójt Aneta Leonowicz omówiła zbiórki organizowane na naszym terenie i różne opcje pomocy, tj.

organizowane  zbiórki  pieniędzy  lub  żywności  oraz  wszelkiego  rodzaju  rzeczy  niezbędnych  dla
powodzian. Do pomocy włącza się także OSP i chce przekazać sprzęt powodzianom.

7. Pismo ws. Muzeum Wsi.
Radni zapoznali się z pismem oraz przychylili się do propozycji spotkania na posesji z właścicielami

w celu zapoznania się ze zgromadzonymi zbiorami. 

Ad.3 Omówienie planów związanych z Muzeum Wsi w Narwi.
Radni dyskutowali na temat Muzeum Wsi w Narwi. Obejrzeli również nieruchomości oraz zbiory

Muzeum. Na kolejnych posiedzeniach komisji powrócą do tematu w celu podjęcia ostatecznej decyzji co
do planów Muzeum Wsi w Narwi. 

Ad.4 Sprawy różne.
Na posiedzenie  komisji  przybyli  mieszkańcy wsi  Radźki  zaniepokojeni  powstającą  inwestycją

związaną z budową kurników. Sąsiadujący mieszkańcy sprzeciwiają się budowie. Sołtys przedstawił, że
domy znajdują się kilkaset metrów od przyszłych kurników, a jeden dom znajduje się w strefie poniżej
200m od kurnika. Inwestycja ma wynieść 12 000 000 zł (4 kurniki- 635 DPJ, około 150 000 szt. kurcząt
w jednym rzucie).Sołtys  twierdzi,  że  w raporcie  zostały  zawyżone odległości  od budynków.  Radny
Marcin Szymaniuk spytał, czy mieszkańcy otrzymali informację o obecnym etapie przebiegu inwestycji
oraz dokładnie omówił kolejne etapy postępowania inwestycyjnego.  

Radny Mirosław Wawrzeniuk prosił  o wcześniejsze zapalanie lamp ulicznych nie przedłużając
jednocześnie czasu palenia lamp. Wójt Aneta Leonowicz omówiła godziny włączania oraz wyłączania
oświetlenia ulicznego w Gminie Narew.

Wnioski:

-  Wcześniejsze zapalanie lamp ulicznych bez zmiany długości czasu palenia się lamp

- Przygotowanie projektu uchwały dotyczącej wysokości oraz przyznawania diet sołtysom i konsultacja

projektu z radcą prawnym.

        Protokolant

 Michał Szelengowicz

                                      Przewodniczący Komisji

                                          Marcin Szymaniuk

                       Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów
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